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تيم خانوادگى خطير عليه كاپيتان استقلال!
كلمه اى كه براى وريا 

دردسرساز شد
ــكايت معاون ورزشى  كاپيتان استقلال به دليل ش
سابق اين باشگاه بايد با حضور در دادگاه فرهنگ و رسانه 

به اتهاماتى كه به او زده پاسخ بدهد.
ــوان محبوب ترين بازيكن حال   وريا غفورى به عن
ــا على خطير  ــالى كه ب ــتقلال در طول يك س حاضر اس
ــت  ــتقيم بود هرگز رابطه خوبى با او نداش ــه مس در رابط
ــن دو نفر در چند نوبت پيدا و پنهان عليه هم موضع  و اي

گرفتند.
 اما اوج درگيرى اين دو به فصل نقل و انتقالات بر 
ــانه  مى گردد، جايى كه على خطير در مصاحبه اى با رس
ــتقلال اعلام كرد وريا غفورى پيشنهاد  رسمى باشگاه اس
ــاله به ارزش 9 ميليارد تومان داده  تمديد قرارداد سه س
ــنى كاپيتان استقلال اين مدت  ــرايط س كه با توجه به ش
ــيد. اين  قرارداد و البته مبلغ آن منطقى به نظر نمى رس
ــد تا كاپيتان استقلال عليه على خطير  ــئله عاملى ش مس
ــر دقيقى در مورد  ــد هرچند كه خب ــكايتى تنظيم كن ش
ــكايت او در دست نيست و مشخص نيست چه  نتيجه ش

حكمى براى شكايت وريا غفورى صادر شده است.
ــكايت رسمى در چند    وريا غفورى البته به جز ش
ــه على خطير را متهم به ناكارآمدى كرد و مدعى  مصاحب
شد كه او باعث بسيارى از اتفاق هاى بود كه در يك سال 

گذشته در باشگاه اتفاق افتاده است.
ــد خطير  ــى از صحبت هايش مدعى ش  او در بخش
ــوند  ــتقلال جدا ش ــان را تحريك مى كند تا از اس بازيكن
ــما  ــه در مورد بندهاى عجيبى كه در قرار داد ايس و البت
ــى  ــتقيما معاون ورزش ــت صحبت كرد تا مس وجود داش

سابق استقلال را خطاب قرار بدهد.
ــود و در چند  ــر در اين مدت بى كار نب ــى خطي عل
استورى در اينستاگرام خود به صورت غير مستقيم عليه 
كاپيتان استقلال موضع گرفت؛ در كنار اين مسائل خطير 
ــم دادگاه فرهنگ و  ــكايت خود از وريا غفورى را تقدي ش
ــر ادعاهاى كاپيتان  ــانه كرد تا از اين طريق هم پيگي رس
ــتفاده  ــكايت خطير از غفورى اس ــد؛ دليل ش آبى ها باش
كاپيتان استقلال از يك كلمه بوده كه قابل پيگرد قانونى 
ــت.  على خطير كه در اين روزها در سوييس زندگى  اس
ــت  ــترى اس مى كند از طريق خواهرش كه وكيل دادگس
ــت و در اين بين در  ــكايت خود از وريا بوده اس پيگير ش
ــمى به  ــال 98 احضاريه رس روزهاى پايانى منتهى به س
ــت. در اين بين با  ــيده اس ــتقلال رس ــت كاپيتان اس دس
توجه به شيوع ويروس كرونا دادگاه وريا غفورى به زمان 
ــد كاپيتان  ــت و به نظر مى رس ــده اس ديگرى موكول ش
ــمى دادگاه فرهنگ و  ــه كار رس ــد با آغاز ب ــتقلال باي اس
ــخگوى ادعاهاى خود در مورد معاون ورزشى  رسانه پاس
باشگاه استقلال باشد.   على خطير كه در دوران حضور در 
استقلال عملكردش حواشى زيادى به همراه داشت حالا 
مى تواند دوباره به خاطر شكايتى كه از كاپيتان استقلال 
ــرار بگيرد هرچند كه واكنش  ــرده در كانون توجهات ق ك

وريا غفورى هم به اين اتفاق جنجالى خواهد بود.

چهره
ا كا ل خط گ ا خا

ــپوليس با گذر از رقابت هاى اين فصل براى  پرس
ــت  ــتارگان خود را از دس ــل پيش رو تعدادى از س فص

مى دهد و بايد براى جايگزينى آنها برنامه داشته باشد.
ــپوليس به  ــگاه پرس  اين روزها اخبار خوبى از باش
ــه و كنار صحبت هايى مبنى  ــد و از گوش گوش نمى رس
بر خروج برخى از مهره هاى كليدى پرسپوليس شنيده 
ــن تيم خوش  ــذاق هواداران اي ــود كه اصلا به م مى ش
نيامده است. به خصوص اينكه شرايط مديريت اين تيم 
ــده و همين موضوع احتمال خروج  ــخص نش هنوز مش
ــدن اين شايعات به واقعيت را  اين بازيكنان و تبديل ش

قوت مى بخشد.
ــدن شرايط،  ــن ش ــت كه براى روش  ابتدا بهتر اس

برخى از اين تغييرات را بررسى كنيم.
ــى فصل بعد در  ــد به طور قطع ــا بيرانون  *عليرض
ــن دروازه بان  ــرارداد اي ــود و ق ــد ب ــپوليس نخواه پرس
ــده  ــوش با آنتورپ بلژيك براى فصل بعد امضا ش ملى پ
ــه اين موضوع، از  ــپوليس با وجود علم ب و مديران پرس
ــدن جاى عليرضا  ــل هيچ كار خاصى براى پر ش نيم فص
ــد فراموش كرد كه طى يكى دو  بيرانوند نكرده اند. نباي
ــدن بيرانوند  ــت صحبت از لژيونر ش ــال اخير، هر وق س
مى شد، در رسانه ها از رشيد مظاهرى و پيام نيازمند به 
ــين احتمالى بيرانوند نام برده مى شد كه با  عنوان جانش
توجه به قرارداد اين دو دروازه بان با تيم هاى فعلى خود 
ــپوليس  براى فصل بعد، نمى توان به حضور آنها در پرس
ــرى كه با توجه  ــيد مظاه ــدوار بود. به خصوص رش امي
ــود، محبوب هواداران  به موضع گيرى هاى اين فصل خ
ــال ديگر با سپاهان  ــت. پيام نيازمند هم كه يك س نيس
قرارداد دارد و حتى اگر خودش هم بى ميل به حضور در 
پرسپوليس نباشد، بعيد است مديران اصفهانى با انتقال 
ــان در اين  او موافقت كنند. مديرانى كه موضع سختش
باره، در رابطه با شجاع خليل زاده هم به خاطر نيم فصل 
ــد و شجاع به ناچار يك سال ديرتر به  قرارداد اعمال ش
ــپوليس آمد. آنها حتى با حضور قلعه نويى بر روى  پرس
نيمكت تيم ملى هم موافقت نكردند تا نشان بدهند كه 

چقدر از فروش بازيكن متنفر هستند.
* بشار رسن هم ديگر بازيكنى است كه به احتمال 
ــى نخواهد  ــپوليس جاي ــل بعد در پرس ــد فص 99 درص

ــار بر اين احتمال صحه  ــت. مصاحبه هاى اخير بش داش
مى گذارد. بشار رسن كه برخلاف تمام عراقى هاى قبلى 
ــبت به قرارداد  ليگ فوتبال ايران، فراتر از حد انتظار نس
ــئوليتى  ــره صبرش از بى مس ــد بوده، بالاخ خود متعه
ــر تمايلى به  ــده و ديگ ــپوليس لبريز ش ــران پرس مدي
ــايد اگر مديران  ــپوليس ندارد. ش تمديد قرارداد با پرس
پرسپوليس ترجيح مى دادند كه حداقل دلارهاى موجود 
ــگاه را به جاى استوكس و اوساگونا، كه منفعتى  در باش
ــار كنند، مى شد اين  ــتند، خرج بش هم براى تيم نداش

روزها اميدوارانه تر به تمديد قرارداد بشار نگاه كرد.
 * على عليپور هم سومين گزينه احتمالى خروج 
ــت و اگر اين اتفاق رخ دهد، بيشتر از  از پرسپوليس اس
ــگاه هيچ درآمدى از آن كسب  همه بايد بابت اينكه باش
نخواهد كرد، تاسف خورد. در حاليكه فصل قبل عليپور 
مى توانست با انتقال خود، بر اساس برخى از اخبار، 700 
هزار دلار به حساب پرسپوليس واريز كند. اما مسئولان 
ــپوليس به دليل اينكه نمى خواستند با بحران  وقت پرس
ــوند، با  ــت برانكو روبه رو ش جديدى بعد از عدم بازگش
ــتند  ــن انتقال مخالفت كردند و او را در تيم نگه داش اي

ــهريار مغانلو و عيسى آل كثير شايد گزينه هاى  .البته ش
ــبى براى جانشينى عليپور باشند و شايد هم خود  مناس

عليپور به كار در جمع سرخپوشان ادامه دهد.
ــايعه رفتنش از  ــر بازيكنى كه اين روزها ش * ديگ
پرسپوليس به گوش مى رسد شجاع خليل زاده است كه 
ــوخى و جدى  ــتاگرامى ش به خصوص در لايوهاى اينس
ــت  ــيد. با اين حال بعيد اس ــوع را پيش كش ــن موض اي
ــال او موافقت  ــت انتق ــپوليس با درخواس مديران پرس
ــاله قطعا توان  ــيدجلال 39 س كنند. به خصوص كه س
ــر را ندارد و در صورت  ــازى كردن مثل فصل هاى اخي ب
ــذب يك بازيكن  ــپوليس نياز به ج ــجاع، پرس انتقال ش
ــيدجلال حسينى و كنعانى زادگان براى  ديگر در تراز س

دفاع وسط دارد كه كار ساده اى هم نيست.
ــپوليس منتشر  * خبر بد ديگر براى هواداران پرس
ــايعاتى در رابطه با احتمال لژيونر شدن مهدى  شدن ش
ــش در پرسپوليس و  ــت. بازيكنى كه با درخش ترابى اس
ــه قطرى ها قرار دارد و اگر  ــم ملى، حداقل مورد توج تي
ــدن اين  ــد، امكان لژيونر ش ــته باش خودش تمايل داش

بازيكن هم وجود دارد.

ــن موارد نبايد فراموش كرد كه   *در كنار همه اي
ــپوليس است  محمد نادرى هم با قرارداد قرضى در پرس
كه بايد تكليف اين مدافع ممتاز و آينده دار روشن شود.

 حال اگر تمامى احتمالات بالا براى پرسپولس رخ 
ــازار فوتبال ايران براى  ــد، بازيكنى در تراز آنها در ب ده
جانشينى، در دسترس نيست و اصلا هم نمى توان با اين 
وضع بازار ارز و سابقه خريد بازيكنان خارجى طى چند 
ــال اخير در پرسپوليس، به جذب گزينه هاى خارجى  س
كارآمد اميدوار بود. پس در بهترين حالت پرسپوليس با 
ــت خود از بازيكنان با كيفيت براى  وجود پر كردن ليس
ــت ها، حداقل تغييرات زيادى را  فصل بعد در تمامى پس
در تركيب خود تجربه خواهد كرد كه در چند سال اخير 

بى سابقه خواهد بود.
ــا تمامى اين تغييرات هواداران اين تيم را به   قطع
فكر خواهد برد كه آيا با وجود اين جابه جايى ها مى توان 
به قهرمانى اين تيم در فصل بعد اميدوار بود؟ در فوتبال 
هيچ چيزى قابل پيش بينى نيست. اما تيم ها براى دفاع 
ــب جام هاى متوالى نياز به ثبات  از قهرمانى خود و كس
ــه سطح توصيف مى شود. ثبات  دارند كه اين مهم در س
ــت، ثبات فنى و ثبات بازيكنان. در دوره مديريت  مديري
ــطح اين ثبات به وجود  ــه س على اكبر طاهرى در هر س
ــن تيم بدون تغيير ماند. هم برانكو  آمد. هم مديريت اي
ــد و هم بازيكنان در  ــر روى نيمكت اين تيم باقى مان ب
ــاى نقل و انتقالاتى با كمترين تغييرات روبه رو پنجره ه

 شدند.
ــرى، هر چند فاكتور  ــد از دوران مديريت طاه  بع
ــت، اما باز هم  ــگاه كنار رف ــات از بخش مديريت باش ثب
ــر جاى خود بودند  كادر فنى و ايده هاى فنى اين تيم س
ــا كمترين  ــته ب ــش پنجره هاى بس ــان در چال و بازيكن
تغييرات روبه رو شدند. در ادامه با آمدن كالدرون، تنها 
ــد  ــد و باعث ش نقطه اتكاى اين تيم، ثبات بازيكنان ش
ــاى ابتداى فصل مقابل  ــپوليس با وجود باخت ه تا پرس
ــاى اصلى قهرمانى، رفته رفته خود را احيا كند و در  رقب
پايان نيم فصل به قهرمانى برسد. اما تغيير شش بازيكن 
ــوان به راحتى از آن  ــت كه بت اصلى تيم موضوعى نيس
گذشت.(تازه اگر اوساگوانا و استوكس را به دليل حضور 

كوتاه در پرسپوليس جزء تغييرات ندانيم)!

شكست جنجالى قرنطينه توسط 
بازيكنان تراكتور، استقلال و پرسپوليس

ــى  ــالن هاى ورزش با توجه به تعطيلى تمامى س
ــپوليس و تراكتور  ــتقلال، پرس ــه تيم اس بازيكنان س

تبريز مرتكب خطاى بزرگى شدند.
ــماره 10  ــن چند روز پيش در اطلاعيه ش همي
ــد، كليه  ــا در ورزش اعلام ش ــا كرون ــتاد مقابله ب س
ــى تا پايان ارديبهشت تعطيل است.  ــابقات ورزش مس
ــى دقيق شرايط همه گيرى بيمارى كرونا  پيرو بررس
ــور و برابر استعلام از  ستاد ملى مقابله  در سطح كش
ــى تا پايان ارديبهشت  با كرونا كليه رقابت هاى ورزش
ــى  ــگاه هاى ورزش ــل خواهد بود. همچنين باش تعطي
ــت ماه  ــز فعلا تا 15 ارديبهش ــى و خصوصى ني دولت

تعطيل مى باشند.
ــن اطلاعيه، طبق تصميم گيرى هاى  پيش از اي
ــابقات ليگ برتر فوتبال ايران تا آخرين  ــته مس گذش
ــن ماه به حالت تعليق درآمده بود و اعلام  روز فروردي
ــان را تعطيل كرده و به  ــد تمامى تيم ها تمريناتش ش
ــغول شوند.  تمرينات انفرادى در قرنطينه خانگى مش
با توجه به شيوع همه گير ويروس كرونا و تصميماتى 
ــان و تمامى اعضاى درگير  ــلامتى بازيكن كه براى س
مسابقات ورزشى اتخاذ شده است، ظاهراً اين مسئله 
ــت؛ چرا  ــدان براى خود بازيكنان قابل توجه نيس چن
ــخص شده است، تمرينات گروهى كوچك به  كه مش
ــوى بازيكنان برخى از تيم ها در  صورت مخفيانه از س

حال پيگيرى است.
ــور، مهدى قائدى،  ــا خانزاده از تراكت محمدرض
ــتقلال تهران و  ــى كريمى و ميلاد زكى پور از اس عل
ــپوليس بازيكنانى  همينطور محمد نادرى از تيم پرس
هستند كه اين قانون و تمامى اطلاعيه هاى ستاد ملى 
مبارزه با كرونا را به صورت واضح زير پا گذاشته و آن 

را ناديده گرفته اند.
ــتند كه با  ــامى نامبرده جزء بازيكنايى هس اس
ــتان،  ــه منطقه گلس ــكيل تيم هاى فوتبال در س تش
ــپاه و شهران با لابى و روابطى كه داشته اند  ميدان س
ــالن هاى خصوصى را اجاره كرده اند و در اين روزها  س

به تمرينات فوتبال مشغول هستند.

دريچه

ط ق ال

نقل و انتقال متفاوت با سال هاى قبل

پرسپوليس و يك تابستان جنجالى

در 40 روز ليگ را تمام مى كنيم

 منتظر تصميم ستاد مبارزه با كرونا هستيم

ــازمان ليگ اعلام كرد تا به امروز بحث لغو  ــابقات س ــت مس سرپرس
رقابت هاى ليگ فوتبال مطرح نشده است. سهيل مهدى سرپرست سازمان 
ليگ در مقابل ساختمان فدراسيون فوتبال در جمع خبرنگاران درخصوص 
دعوت از مديران عامل باشگاهى كه ديروز به فدراسيون دعوت شده بودند، 
ــتورالعمل دبيركل محترم فدراسيون فوتبال قرار  ــت: بنابر دس اظهار داش
ــته  ــگاه ها داش ــت كه ما يك مرور كلى و اجمالى روى امور باش ــده اس ش
ــيم و جلسه يكطرفه نبود و دو طرفه بود. بر اساس نيازهاى فدراسيون  باش
ــت اعم از مسائل  ــازمان ليگ براى تكميل مواردى كه نياز اس فوتبال و س
ــت ما برآيد كه بتوانند  مالى، حقوقى و مالكيتى و متقابلا اگر كمكى از دس
ــحال شديم كه در  ــه تعاملى بود و خوش ــكلات را حل كنند يك جلس مش

اين شرايط كه سفر سخت است تشريف آورده بودند. ما توانستيم حداكثر 
فايده را از اين جلسه ببريم و اميدواريم كه باشگاه ها سود ببرند.

ــؤال كه در اين جلسه درباره ادامه يا عدم  ــخ به اين س مهدى در پاس
ادامه مسابقات ليگ برتر هم تصميم گيرى شده است يا خير گفت: درباره 
ــتيم و همانطور كه عرض كردم ما خبر  قصد ادامه ليگ اصلا صحبت نداش
اوليه را از ستاد ملى مبارزه با كرونا نداريم و قصد داريم پس از اين تصميم 
ــس از اين اظهار نظر  ــم گيرى كنند و پ ــان تصمي در وزارت ورزش و جوان

حتما مى توانيم برنامه مان را اعلام كنيم.
ــى براى  ــه چه تصميم ــگ درخصوص اينك ــازمان لي ــت س سرپرس
ــه اركان قضايى  ــود، گفت: اين بحث ب ــگاه ها گرفته مى ش بدهى هاى باش
فدراسيون مربوط مى شود كه مسئولان آن در اين باره اظهار نظر خواهند 
ــت كرديم كه يك  ــى داخلى يا خارجى ما درخواس ــرد. در رابطه با بده ك
مقدار مديريت و انضباط مالى بيشترى باشد وتمكن مالى وقتى بالا نباشد 
ــل كنيم. خواهش كرديم كه  ــت عم نمى توانيم در برنامه ريزى مالى درس

باشگاه ها بيشتر روى اين مسائل دقت كنند.
ــد ادامه ليگ  ــه پيش بينى مى كن ــؤال ك ــخ به اين س مهدى در پاس
ــور رقم بخورد، گفت: ما  ــروع فصل بعدى چط با توجه به نزديك بودن ش
ــود، به محض  ــگاه ها صادر ش ــتيم كه اجازه تمرين كردن باش منتظر هس

ــه هفته فنى را بايد حداقل براى آماده  ــود ما س اينكه اين تصميم صادر ش
سازى باشگاه ها در نظر بگيريم تا فيزيك بدنى بازيكنان و هماهنگى تيمى 
ــابقاتى را داريم كه سعى مى كنيم با  ــود. پس از آن ما 9 هفته مس ايجاد ش
فاصله 4-5 روز فاصله مسابقات را پيش ببريم. اميدواريم كه مسابقات مان

ــت كنيم كه  ــام كنيم و بعد از آن بايد از فيفا درخواس ــى 40 روز تم  را ط
پنجره نقل و انتقالات يك مقدار جابه جا شود تا بتوانيم براى فصل بعدى 

تصميم گيرى كنيم. 
او در پاسخ به اين سؤال كه آيا قرار است قانون تعويض تغيير يابد از 
ــه بازيكن به 5 بازيكن ارتقا پيدا كند، گفت: نه، من چنين چيزى اصلا  س
ــؤال كه آيا سرنوشت ليگ تا  ــنيده ام. سهيل مهدى در پاسخ به اين س نش
ــود يا خير گفت: بحث لغو يا عدم لغو  ــخص مى ش ــت ماه مش 15 اردبيهش
ــتان اجازه بدهند كه درباره  ــازمان ليگ است و دوس ــابقات برعهده س مس
ــازمان ليگ تصميم گيرى كند. كميته مسابقات و  ــابقات س برگزارى مس

سازمان ليگ در اين باره تصميم گيرى مى كنند.
مهدى درخصوص جابه جا شدن پنجره نقل و انتقالات گفت: ما اصلا 
در فيفا دى بازى برگزارى نمى كنيم و جابه جايى پنجره نقل و انتقالات به 
ــترى براى ليگ آينده داشته باشيم. فيفادى  صورتى است كه فرصت بيش

در زمان خودش برقرار است.

كشتى گير شيرازى: به عمد، دوپينگ كردم
ــتى گير شيرازى كه به دليل دوپينگ به  ايرنا:كش
ــت، اعلام كرد:  به  ــده اس ــال محروم ش مدت چهار س
ــوم زيرا در تيم ملى  ــد دوپينگ كردم تا محروم ش عم

به من جفا شد.
 كيوان رضايى افزود: على اشكانى سرمربى سابق 
ــتى فرنگى بزرگسالان با وجود اينكه سه  تيم ملى كش
ــدم و سه سال هم در اردو بودم مرا   بار قهرمان ايران ش
ــابقات آسيايى و سفر به تركيه  نبرد از اين رو از  به مس

كشتى دلزده شدم و ناراضى هستم.
وى اضافه كرد: مهر ماه سال 97 از دنياى كشتى 
فرنگى خداحافظى كردم و قصد داشتم به رشته رزمى 
ــروم ، اما خانواده، رئيس  ــورد علاقه ام ( MMB)  ب م
هيئت كشتى فارس و مربيان تيم ملى اصرار كردند كه 
ــاره را دوپينگ ديدم تا  ــتى بمانم و  تنها راه چ در كش
ــطه  ــته برخلاف مقام هاى زيادى كه به واس از اين رش
ــب كردم خلاص شوم و به رشته مورد علاقه ام  آن كس

بپردازم، خدا را شكر كه محروم شدم.
*هيچ اعتراضى به محروميتم نكردم

ــگ  داخلى و  ــدال رنگارن ــه چندين م رضايى ك
ــه دوپينگ و  ــه دارد، افزود: كميت ــى در كارنام خارج
ــما حق داريد به راى   ــيون كشتى گفتند كه ش فدراس
صادره اعتراض كنيد اما گفتم هيچ اعتراضى ندارم چرا 

كه با علم به محروميت دست به چنين كارى زدم.
ــال98 در فينال  ــرداد ماه س ــرد: م ــه ك وى اضاف
ــتى فرنگى قهرمانى كه در يزد  مسابقات باشگاهى كش
بر گزار شد، دوپينگ كردم و منتظر محروميت بودم تا 

ــيد و به خواسته خود رسيدم و بايد  روز موعود فرا رس
ــردم كه بروم ورزش  ــورى خانواده ام را راضى مى ك ط

مورد علاقه ام را ادامه بدهم.
*سـرمربى سابق تيم ملى برايم شرط عجيبى 

گذاشت، قربانى شدم  
ــتى گير گفت: در جام بين المللى تختى  اين كش
ــتان برگزار شد هم  ــهر خوزس ــال 96  در ماهش كه س
ــدى ابراهيمى را اما  ــف  قادريان را بردم و هم مه يوس
سرمربى تيم ملى مرا در  مسابقات آسيايى بزرگسالان 
ــركت نداد و حتى به مسابقات بين المللى تركيه هم  ش

اعزام نكردند.
ــال  ــابقات انتخابى س رضايى گفت : برايم در مس
ــتد، على اشكانى سرمربى تيم  96 شرط عجيبى گذاش
ــف قادريان را بردى اما  قادريان  با  ملى گفت: اگر يوس
ــعيد عبدولى در مسابقه  انتخابى كشتى مى گيرد و  س
ــد به مسابقات جهانى اعزام مى شود،  هر كس پيروز ش
ــد و هيچ كاره بودم با اين  ــت مرا قربانى كردن در حقيق

شرطى كه گذاشتند.
* به رشـته هنرهاى رزمـى ( MMB ) علاقه 

دارم

رضايى گفت: به رشته هنرهاى رزمى علاقه دارم 
ــته بها داده نمى شود  اما از آنجا كه در ايران به اين رش
و  رده بندى جهانى هم  قبول ندارند، مجبور هستم به 
كشورهايى همچون تايلند ، آلمان،روسيه و ....  بروم چرا 
ــورها اين رشته به صورت حرفه اى  كه در اينگونه  كش
ــا لحاظ ــى هم امتيازه ــدى جهان ــال و در رده بن دنب

 Mixed)   ــى ــاى رزم ــود. وى گفت: هنره ــى ش  م
ــت  ــل اس ــته آزاد و كام ــك  رش Martial Arts )  ي
ــود  ــتفاده مى ش ــه درآن از  تمام  هنرهاى رزمى اس ك
ــت، آرنج، زانو، پا،  و مبارزان مى توانند از ضربه هاى مش
ــتاده، در خاك و  فنون  ــون درگيرى و گلاويزى ايس فن

پرتابى استفاده كنند. 
ــتى  ــت، كش ــيراز اس رضايى كه متولد 1375 ش
ــالگى آغاز كرد و تاكنون مدال نقره  ــن 12 س را در س
ــيا در سال 2013 ، دو نشان برنز جام بين  نوجوانان آس
ــتان، مدال نقره بين المللى قرقيزستان،  المللى بلغارس
ــيراز و دو بار  ــام بين المللى تختى در ش ــان برنز ج نش
ــابقات كشتى جام باشگاه هاى جهان را  شركت در مس

در كارنامه دارد.
او سه بار قهرمان بزرگسالان ايران شده است.

ستاد مبارزه با دوپينگ شنبه سى ام فروردين 99  
كيوان رضايى را به دليل مثبت بودن آزمايش دوپينگ 
ــرد و همچنين مرتضى  ــال محروم ك به مدت چهار س
ــى چكا به مدت 6 ماه و رسول گرمسيرى هم به  قياس

مدت يك سال محروم شده اند.

خبر

اتلتيكومادريد 
هم آزمون را مى خواهد

ــانه ها به علاقه مندى اتلتيكومادريد و  برخى رس
سويا به جذب بازيكن ايرانى تيم زنيت اشاره كردند.

ــگاه فوتبال  ــزارى تاس، باش ــل از خبرگ  به نق
ــه انتقال مهاجم  ــپانيا علاقه مند ب ــد اس اتلتيكومادري
ــردار آزمون است. باشگاه زنيت  ايرانى زنيت يعنى س
ــل گزينه هاى  ــود تا پايان فص ــر اعلام كرده ب پيش ت

مربوط به نقل و انتقالات را در نظر نخواهد گرفت.
ــه «ناپولى»  ــده بود ك ــش از اين گزارش ش پي
ــت 25  ــن بازيكن حاضر اس ــراى جذب اي ــا، ب ايتالي
ميليون يورو به تيم زنيت پرداخت كند كه با مخالفت 
ــى روبه رو شده است و باشگاه زنيت تمايل  تيم روس
ــون دارد و براى   ــترى براى آزم ــذب مبلغ بيش به ج
ــته  ــال اين بازيكن ايرانى 35 ميليون يورو خواس انتق
است. همچنين در بين مدعيان احتمالى اين بازيكن 

انگليسى از وستهام و لسترسيتى نيز ياد شده است.
ــراى زنيت در  ــون در اين فصل 29 بازى ب آزم
ــه در آن 14 گل به  ــا انجام داده ك ــام تورنمنت ه تم
ثمر رسانده و هفت پاس گل داده است. وى از فوريه 
2019 بازيكن باشگاه سن پترزبورگ است، همچنين 
در روسيه نيز در «روبين كازان» و «روستوف» بازى 

كرده است.
ــابقه در رده  ــو» با 45 امتياز از 27 مس «اتلتيك
ــم جدول قهرمانى اسپانياست. اين مسابقات در  شش
تاريخ 12 مارس به دليل وجود ويروس كرونا متوقف 
ــتعدادياب ايتاليايى، گفت كه  ــد. الكس ولكى، اس ش
ــگاه سرى A  علاقه مند به سردار آزمون  چندين باش
ــتند. در اوايل ماه مارس، اطلاعاتى  مهاجم زنيت هس
ــد مبنى بر اين كه ناپولى مى خواست اين  ــر ش منتش

ايرانى 25 ساله را در تركيب خود داشته باشد.
ــپانيايى هم از  ــانه هاى اس ــن برخى رس همچني
ــى ايران خبر  ــذب مهاجم تيم مل ــويا به ج علاقه س

داده اند.

كولاكوويچ: پيشنهاداتى از 
لهستان، روسيه و ايتاليا دارم

ــابق تيم ملى واليبال ايران گفت:  سرمربى س
ــنهاداتى از چند كشورم دارم  براى ادامه كارم پيش
ــيون  ــى كنم. به گفته فدراس ــه بايد آنها را بررس ك
ــال ايران كار ايگور كولاكوويچ با واليبال ايران  واليب
خاتمه پيدا كرد و به اين ترتيب بايد او را يك مربى 

آزاد معرفى كرد. 
ــابق تيم ملى واليبال ايران براى  ــرمربى س س
ــنهاداتى روبه رو  ــت كارى خود با پيش ادامه فعالي
ــت:  ــن خصوص اظهار داش ــت. وى در اي ــده اس ش
ــر برنامه هاى  ــتر را از مدي ــت جزئيات بيش بهتر اس
ــيد، اما مى توانم بگويم كه پيشنهاداتى از  من بپرس

لهستان، روسيه، ايتاليا و تركيه دارم.
ــه داد: از قبل برنامه ريزى كرده بودم   وى ادام
ــه واليبال اروپا  ــان كارم در ايران ب ــس از پاي كه پ
ــگاهى  بازگردم. دلم مى خواهد هدايت يك تيم باش
ــده بگيرم. در  ــى را برعه ــوب و قدرتمند اروپاي خ
ــتان مى خواهم از زيبايى هاى مونته نگرو لذت  تابس
ــت اين كار را  ــال هاى اخير فرص ببرم، چون در س

نداشتم.

بازگشت عليرضا كريمى
به كشتى تا 6 ماه ديگر

ــره و برنز جهان پس از  دارنده مدال هاى نق
ــا 7 ماه آينده  ــاط صليبى زانو ت ــل جراحى رب عم

آماده حضور در ميادين خواهد شد.
ــا تجربه تيم ملى  ــا كريمى آزادكار ب  عليرض
ــده وزن 97  ــيدن دوبن ــى از بخت هاى پوش و يك
ــتى آزاد در المپيك توكيو  كيلوگرم تيم ملى كش
ــاله  ــه به تعويق يكس ــا و با توج ــس از مدت ه پ
ــدوم خود را  ــرانجام زانوى مص المپيك توكيو، س
ــنبه عمل  ــپرد و صبح روز يكش به تيغ جراحان س

جراحى انجام داد.
ــى و موفقيت عمل  ــر كريم ــق اظهار نظ طب
جراحى او، وى تا 6 يا 7 ماه ديگر آماده حضور در 

ميادين خواهد بود.
ــرمربى تيم ملى كشتى  غلامرضا محمدى س
ــيب  آزاد نيز پس از عيادت از كريمى گفت: با آس
ــز از رقابت هاى  ــى جدى كه عليرضاى عزي ديدگ
ــت و با توجه به تعويق المپيك فكر  ــين داش پيش

مى كنم بهترين تصميم گرفته شد.
ــه داد: با دكتر كيهانى فوق تخصص  وى ادام
جراحى زانو به اين جمع بندى رسيديم با توجه به 
درجه آسيب ديدگى رباط زانوى عليرضا كريمى و 
همچنين فرصتى كه در اختيار است، زانويش را به 
ــپارد و دكتر كيهانى هم كار خود  تيغ جراحان بس
ــام داده و اين كار بهترين تصميم  را به خوبى انج

در بهترين زمان بود.
محمدى در پايان خاطرنشان كرد: ان شاء االله 
عليرضا را بعد از شش تا هفت ماه ديگر خيلى بهتر 
و پرقدرت تر از قبل بر روى تشك كشتى ببينيم.

وكيل فدراسيون فوتبال: 

ويلموتس براى پاسخ به دفاعيه ايران مهلت خواست

ــس از ارائه دفاعيه ايران به فيفا،  ــيون فوتبال مى گويد پ وكيل فدراس
مارك ويلموتس براى پاسخگويى به اين دفاعيه مهلت خواسته است.

ــيون فوتبال درباره  ــاه منصورى، يكى از وكلاى فدراس ــا ش  محمدرض
ــيون فوتبال براى دريافت غرامت و همچنين  ــكايت ويلموتس از فدراس ش
درخواست اين مربى بلژيكى براى پاسخگويى به دفاعيه ايران از فيفا گفت: 
بعد از حضور آقاى بهاروند در فدراسيون، موضوعات حقوقى از قالب فردى 

ــد. در پرونده آقاى  ــائل را پيگيرى مى كن ــد و يك گروه اين مس ــارج ش خ
ــكوچيچ براى اولين بار يك خرد جمعى و چانه زنى رخ داد كه بى سابقه  اس
ــد كه يك وكيل  ــده ويلموتس هم مى گفتن ــه داد: در پرون ــود.  وى ادام ب
ــوى فدراسيون فوتبال منصوب شده  خارجى براى پيگيرى اين پرونده از س
ــت. منتهى در آن مقطع گفته  ــت كه اصلا چنين موضوعى مطرح نيس اس
ــته  ــيون فوتبال حضور داش ــد كه يك وكيل خارجى هم در كنار فدراس ش
ــد. يك دعوايى از طرف  ــه تعامل و رفت و آمد با فيفا را راحت كن ــد ك باش
ــد كه ما هم متقابلا پاسخ داديم. الان دعواى متقابل را  ويلموتس مطرح ش
ــخ به اين موضوع  ــتيم كه طبق آخرين خبر آقاى ويلموتس براى پاس داش

فرصت خواستند.
وكيل فدراسيون فوتبال همچنين به اضافه شدن چندين نفر ديگر به 
ــتان در فدراسيون  ــحالم كه تمام دوس اين گروه حقوقى گفت: خيلى خوش
ــرق به اين  ــركت دارند. در حال حاضر آقاى نورش فوتبال در اين موضوع ش
ــت هم در كنار ما هستند و به هيچ عنوان  ــدند. آقاى دليش گروه اضافه ش

مستقلا به عنوان وكيل فدراسيون عمل نمى كنند.
شاه منصورى همچنين درباره برگزارى جلسه رسيدگى به پرونده هاى 
حقوقى تيم هاى ايرانى در فدراسيون فوتبال گفت: با حضور دبيركل جديد 
ــبت به پرونده هاى ايرانى ها در  ــيون فوتبال، رويكرد جديدى نس در فدراس
ــتند و با توجه به  ــت. پرونده هاى ما در فيفا زياد هس ــكل گرفته اس فيفا ش
بحث كرونا كه وضع قراردادى ما را با چالش روبه رو كرده است، فدراسيون 
ــه اى برگزار كند و بر اساس  فوتبال تصميم گرفت درباره اين موضوع جلس
ــتى را براى انعقاد قرارداد با  ــگاه ها، راهكار درس جمع بندى ها و نظر باش
ــته باشيم. وى يادآور شد: واضح و مبرهن است كه حجم  اين بازيكنان داش
زياد از پرونده هاى ما در فيفا نگران كننده است. ديروز جلسه اى با حضور 
ــگاه هاى ليگ برترى و ليگ دسته يك و روساى كميته هاى  نمايندگان باش
مختلف داشتيم كه در خصوص بازيكنان خارجى و پرونده هاى DRC در 
ــدودا 60 پرونده در كميته  ــود. تيم هاى ايرانى ح فيفا چه اقدامى اتخاذ ش

تعيين وضعيت فيفا دارند.

ش و رچ ر ر ر ه و ون ر ر
قاق جنجالى خواهد بود. وريا غفورى هم به اين اتف
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